



Protokoll styrelsemöte S12

Närvaro:	Daniel Appelgren	Ordförande
	Sara Brodin	Sekreterare
	Björn Nilsson	Sexmästare
	Erik Iveroth	Programmästare
	Henrik Andersson	Cafémästare
	Josefin Brandt	Industrimästare
	Ludwig Magnusson	SRD-ordförande
	Olov Petrén	Överphös
	Tobias Lundquist	Skattmästare
	Totte Nilsson	Källarmästare

- §1 OFMÖ Daniel Appelgren förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Föregående mötets protokoll Punkten bordlades.
- §6 Beslutsuppföljning Utlåningsregler för iDét har ännu inte kontrollästs av Björn och Olov.
Boardershopens kassanyckel ska fixas till nästa möte.
- §7 Meddelanden Tobias meddelade att Scaladoservern levereras i veckan.
Josefin meddelade att:
- Academic Work står i E-husets foaje idag.
 - Sveriges Ingenjörer kommer att hålla ett lunchföredrag den 19:e april.
 - Teknikfokus går av stapeln onsdagen den 25: april.
- Erik meddelade att en magicturning ska hållas i iDét söndagen den 22:a april.
- Olov meddelade att:
- han varit på husstyrelsemöte för E-huset. Troligtvis kommer iDét att få kortläsare och nya låskolvar på alla sina dörrar.



- biblioteket ska sätta upp en monter med information.

Daniel meddelade att:

- Kemi har kalibreringsfest lördagen den 21:e april.
- Väg och Vatten har vårfest den 11:e maj.
- Kårbalen går av stapeln den 12:e maj.

- §8 Utlåningsregler för iDét Punkten bordlades.
- §9 Vårterminsmöte Sara reserverar sig mot propositionen "Främjande av sektionssammanhållning".
Daniel fick i uppgift att maila sektionen och presentera styrelsens propositioner.
- §10 Tandemstafetten Erik informerade att bussen är beställd och ca 50 biljetter är sålda.
Erik fick i uppgift att sätta ihop en budget till nästa möte.
- §11 Övrigt Totte informerade att:
- NUCC vill låna iDét på morgonen den 5:e och 6:e maj.
 - en gammal sexmästare, Rikard Nilsson, vill låna iDét den 4:e maj på kvällen.
- Styrelsen diskuterade och kom fram till att 1000 kr i deposition-savgift vore lämpligt för utlåningen av iDét till NUCC.
- Björn informerade att Trulsstöten kommer att hållas den 1:a till 2:a juni.
- Daniel informerade att varit på ordförarandekollegiemöte och följande saker togs upp:
- kåren har haft möte med sitt försäkringsbolag. Tyvärr klassades sektionsförsäkringar som högrisk, men kåren ska jobba vidare på det.
 - den 16:e maj är det teknologatron. Erik Iveroth är lekledare och D-sek ansvarar även för hemsidan.
 - P6 kom förbi på mötet. De vill ha representanter på sektionerna och Henrik samt Daniel visade intresse.
 - kollegiet diskuterade kårobligatoriet. Statens utredning beräknas vara klar i februari 2008.
- §13 OFMA Mötesordförande Daniel Appelgren förklarade mötet avslutat.



Vid protokollet Justeras

Sara Brodin Daniel Appelgren
Sekreterare Ordförande